
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 18.april 2023
Lærerværelset 18.30 - 21.00

Tilstede: Tina Andersen (næstformand), Maria Søgaard Thomsen (suppleant) , Thomas
Nymann Finnerup (fungerende medlem), Artur Stryjak (skoleleder), Karsten Borberg
Heuckendorff (formand) og Anja Grøn Witting (fungerende sekretær)

Afbud: Martin Knudsen (kasserer)

Referent: Anja Grøn Witting

Emner
1. Godkendelse af referat fra generalforsamling

Afventer sidste rettelser fra bestyrelsesmedlemmer. Godkendes derefter.

2. Valg af bestyrelsesposter
Ved generalforsamling d.12. april 2023 blev Søren Bøgelund Nielsen valgt ind i
bestyrelsen som medlem for forældrekredsen, og Maria Søgaard Thomsen blev valgt
ind som suppleant for forældrekredsen. Ingen fra forældrekredsen ønskede at
besætte den ledige medlemspost fra forældrekredsen.

Det blev derfor besluttet at afholde en ekstra ordinær generalforsamling med henblik
på at ændre vedtægter, så den ubesatte medlemspost i bestyrelsen kan besættes af
nuværende suppleant for skolekredsen. Se referat fra generalforsamling for
yderligere. Tina indkalder til ekstra ordinær generalforsamling d. 13. maj kl. 9.00.

Nuværende bestyrelse fortsætter frem til ekstra ordinær generalforsamling, hvorefter
den nye bestyrelse konstituerer sig.

3. Nyt fra børnenes hus v/ Artur og Tina
Orientering fra seneste personalemøde. Her er oplevelsen, at det går godt og der er
ro på. Vagtplan fungerer. Tine og Camilla har udarbejdet en ny vagtplan, som træder
i kraft fra 1. maj, hvor den nye leder starter. Planen er, at den nye leder træder
direkte ind i vagtplanen og dækker Tines timer. Tine bevarer 12 timer i Børnehuset og
har sine øvrige timer i fritteren fra 1. maj..

Fra personale i Børnehuset er der ønske om, at åbne skolen til morgenfritter kl. 7.00.
Der drøftes forskellige muligheder og løsninger. Idet vi ser ind i ændringer i gruppen
af fritterbørn, besluttes det at fortsætte med nuværende praksis i nogen tid endnu. Vi
vil følge behovet og tage ønske op igen ved behov.

Der er lavet aftale med faste vikarer. Vi byder velkommen til Anne Dorthe Nørskov og
velkendte ansigter i form af Emil og Søren.

Artur orienterer om, at han har modtaget et tilbud på en ny indhegning af
vuggestuens udeområde fra FGU.



Vi drøfter, overvejelser ift. at ændre Børnehusets lukketid til kl. 16.30. med henblik på
optimal udnyttelse af personaletimer/ressourcer Overvejelserne går bl.a. på
konkurrencedygtighed og økonomi.

Tina og Artur deltager i temaaften ved kommunen omkring private institutioner.

4. Status på økonomien v/Artur
Økonomien er stram og balancerer lige akurat. Artur taler løbende med bogholder og
holder udgifter nede.

Artur er opmærksom på div. aftaler ift. om der kan spares penge.
Der foreslås tilbagelevering af lager af rengøringsmidler for at frigive midler. Artur
kontakter firmaet.
Der foreslås opsigelse af aftale om rensning af måtter. Artur følger op.
Printeraftale gælder i 5 år. Kan ikke ændres.

Forslag om 3 måneders prøveperiode på skolen med henblik på rekruttering. Man
kunne samarbejde med lokale mæglere om markedsføring og reklame for skole ved
hussalg.

Vi drøfter, at muligheden for at kunne gå på skolen - også i de større klasser, kan
have betydning for valg af skole og dermed rekruttering. Vi taler om forskellige ideer
til at etablere større klassetrin i fremtiden.

5. Førstehjælpskursus v/Anja
Anja har modtaget ønske om førstehjælpskursus til små børn fra personale i
Børnehuset. Der er opbakning hertil, og Anja undersøger mulighederne nærmere.

6. Status på trivselsmåling/Bloom Sight
Afventer luft i økonomien til indkøb af Bloom Sight. Artur har kontakt til firmaet.
Det er obligatorisk med trivselsmåling, og bestyrelsen vægter trivsel blandt børnene
højt.
Trivselsmåling starter med elevsamtaler med støtte fra Karstens erfaringer, indtil der
er økonomi til indkøb af Bloom Sight.

7. Fritteren/morgenfritteren
Der har været møde i forældre-arbejdsgruppen vedr. aktiviteter for fritterbørn. Der er
planlagt følgende aktiviteter.
Maj: Nr. Kongerslev Naturlig leg (Tine)
Juni: tur til Aalborg
Hver torsdag er der planlagt tur ud af huset

Der er planlagt fællestur til Fårup Sommerland d. 17. juni for både børnehus og
skole. Turen afvikles via egenbetaling.

8. Status på rengøringen på skole og børnenes hus



9. Rengøring i Børnehuset er utilfredsstillende. Artur afholder samtale med
rengøringspersonale for at tydeliggøre forventninger til tilfredsstillende udførelse.
Tanja vil fungere som supervisor.

Forslag om etablering af zone for hhv. inde- og udesko i Børnehuset imødekommes.

10. Arbejdsdage - what to do
Drøftelse af planlægningen af arbejdsdagen d. 29. april Der udarbejdes liste fra
børnehus og skole ift. opgaver.
Børnehuset vil bl.a. gerne have lavet ude/inde zone, garderober mv.
Skolen vil gerne have malet facade og og malet inde.
Karsten sørger for maling ude. Thomas undersøger maling inde.

Vedhæftning af liste over opgaver til månedsbrev, så forældrene kender opgaverne
på forhånd.
Forældre til skolebørn arbejder på skole og forældre til børn i børnehuset arbejder i
Børnehuset.

11. Samarbejde med støtteforeningen v/Tina
Der er tiltrådt ny bestyrelse i støtteforeningen for friskole og børnehus. Tina er tiltrådt
som formand og øvrige medlemmer er Vicki, Anne, Tanja og Celine.
Den nye bestyrelse er ved at danne sig overblik over medlemmer og planlægge
fremtidige aktiviteter. Arbejder med ideer om Skolefest/ekstra event sammen med
Børnehuset. fx Fun fare dag.
Afholder aktuelt møder hver 14 dag frem til sommerferien.

12. Eventuelt.
a. Vi drøfter hvordan evaluering af den nye leder i børnehuset kan gennemføres

i løbet af prøveperioden. Forventninger og opgaver til leder er indskrevet i
kontrakten, og evaluering vil tage afsæt heri. Artur vil afholde møde med
børnehusets leder efter 1 mdr. og et opfølgningsmøde i uge 24 for at gøre
status.

b. Planlægning af bestyrelsesmøder tirsdag d. 23. maj kl. 18.30. + 13. juni kl.
18.30

c. Fritter: Det er bemærket at gruppen af fritterbørn kan være meget spredt over
flere lokaliteter, hvor der ikke er mulighed for opsyn med alle. Der er
opmærksomhed på observationen, og det forventes at blive bedre fra 1. maj.

13. Nyt fra skolen/rekruttering af børn
Artur har haft kontakt til forældre ift. afklaring af afgang af elever.
Drøftelse af hvordan vi kan rekruttere børn digitalt ved hjælp af FB annoncer og
analogt ved hjælp af uddeling af flyers



Vi drøfter muligheden for åbent hus efter d. 13. maj og afholdelse af markedsdag.

Markedsføre rekruttering til miniDUS. Vi har sandsynligvis 6 børn til opstart i
skoleåret 24/25. Det giver mulighed for oprettelse af miniDUS. Vi vil arbejde videre
med ideen og reklamere for den efter sommerferien.

Artur deltager i møde med friskoleledere og vil nævne, at vi har åbent for tilgang.

Vi taler om, at gennemsigtighed og udmelding omkring bestyrelsens arbejde og
fokus fremadrettet fortsat er vigtigt. Bestyrelsen udarbejder et forældrebrev, hvor der
orienteres om fokus for det fremtidige arbejde.

Turné på opsamlingsrute med uddeling af flyers.

14. Struktur efter skolestart 2023
Punktet udsættes til næste møde.

-


